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1 Dodatne ideje

• Mislim da vsi ponudniki ponujajo tudi možnost nalaganja map, zani-
mivo bi bilo videti kako kompleksnost map in podmap vpliva na čase
(če sploh vpliva seveda)

• Meritve v realnem okolju, kjer so velikosti poslanih datotek različne
(kot nek končni test, ki simulira �nadzorovano-naključno� okolje)

2 Nekonsistentnosti

• Sicer je pohvalno, da meritve izvajate s treh fizičnih lokaciji vendar
mi ni jasno zakaj nimate analize omrežne poti opravljene na vseh lo-
kacijah, ki jih skozi dokument omenjate (tu imam v mislih lokacijo v
Ljubljani – torej omrežje na FRI-ju)
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